
A meinzabizoitsagröl 

Valószinli, hogy a többség nem tud róla, de ennek ellené-
re tény, hogy a József Attila Tudományegyetem KISZ szerveze-
tén belül, az érdekvédelem részeként létezik, sőt működik az 
egyetemi Menzabizottság. Különösen jelentős ez a Jogi Kar 
szempontjából, hiszen karunk épületében szokott félévenként 
2 - 3 alkalomnal ülésezni. Elnöke: dr. Dáni Sándor, az Állam-
és Jogtudományi Kar oktatója, titkára Jaczkó Vilma, valamint 
három állandó tagja: Murguly Anikó III. évf., Nagy Anna II.évf 
Oláh Béla IV. évf. hallgatói. Mivel tevékenységünk mindhárom 
karra kiterjedő, a tagok között mind a BTK-nak, mind a TTK-nak 
három - három hallgatója is szerepel. 

Öleseinken - amelyeken / meghívásunkra / rendszeresen 
részt vesznek a JATE Gazdasági Főigazgatója, az Alföldi 
Vendéglátó Vállalat igazgatója és érintett üzemegységvezetői -
mi, hallgatók közvetlenül mondhatjuk el az étkeztetéssel 
kapcsolatban felmerült problémákat, a hidegbeváltásnál ész-
lelhető hiányosságokat és a megoldásra vonatkozó javasla-
tainkat. A felsoroltakon kivül mindig jelen van néhány kony-
hai dolgozó is, igy felszólalásaink nemcsak az "illetékesed-
nek, hanem a közvetlenül biráltaknak is tudomására jutnak. 
A tendencia ezt mutatja, hogy nem fölösleges a vélemények 
ilyen ütköztetése, mert a korábbi magyarázkodás-sorozatot 
egyre inkább kezdik felváltani a jószándéku és időnként 
konkrét eredményekben is lemérhető törekvések. 

Az utóbbi időben rendszeresen részt veszünk az étlapok 
ellenőrzésében, sőt az új szegedi menzán önállóan is készí-
tettünk mar étlapot. 

Mindezek ellenére még mindig előfordul, hogy az étlapon 
jelzett étel helyett más kerül az asztalunkra, de az ilyen 
esetek általában konyhán kivüli okokból / pl. késedelmes 
szállitás, raktárgondok .../ fordulnak elő. 
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A minőséggel kapcsolatos kifogások nemcsak az üléseken 
hangzanak el, mert az észlelt negatívumokat igyekszünk azon-
nal jelezni mind a konyhai, mind az irodai vezetés felé. 
Igaz, hogy az ebédlőkbaa elhelyezett panaszfüzetekbe lustaság 
vagy közömbösség folytán alig kerülnek be a ti véleményeitek, 
s igy gyakran kapjuk azt a választ, hogy " a diákok meg van-
nak elégedve, szeretik ezeket az ételeket Pedig a be nem 
irt, szóvá nem tett panaszok továbbra is megoldatlanok ma-
radnak! 

A minőség javításéra szentnénk felhasználni a maradék 
eladásai ból származó bevételt, amely jelenleg a Vendéglátó 
Vállalat nyereségét nöVeli. A Menzabizottság elnökének a 
belkereskedelmi miniszterhez intézett, a hatályban lévő 
jogszabály módosítására tett ilyen irányú javaslatara még 
nem érkezett válasz, de remélhetőleg kedvező lesz a döntés» 

A bizottság, külső meghívottak nélküli testületként, 
az djszegedi menza rendezvények céljára történő igénybevé-
teléről is határozott, A környező kollégiumok csendjének 
megóvása érdekében vizsgaidőszakban egyáltalán nem kerülhet 
sor rendezvényre, mozgalmi időszakban is csak egyetemi körök 
kérhetik a kari KISZ vezetőség javaslata alapján az engedé-
lyezést. E döntés a Móra és a Hermann kollégium lakóinak ké-
résére született, a menzán sorozatosan megrendezett lakodal-
mak megszüntetése végett. 

A Menzabizottság munkájában valamennyiőtökre számit, 
hiszen a bizottsági tagoknak továbbitott, vagy közvetlenül 
általatok szóvá tett hibák, a menzai panaszfüzetekbe irt,, 
a valósággal és a többség véleményével egyező bejegyzés, ha 
nem iu egycsapásra, de egy pozitiv folyamat részeként min-
denképpen a fejlődést segiti elő, s ez valamennyiünk érdeke. 

Jaczkó Vilma 


